

產品 Product

纖維素 Fibergy™

每罐淨重610公克(g)

產品編號：

杏仁奶油味(220)

蜜桃芒果味(221)

Net weight: 610g

Almond Creme Item #: 220

Peach Mango Item#: 221



USANA 纖維素 (Fibergy™) 焗取自14種不同種類食物，每份含12克纖維，確保身體所需。纖維素中的水溶性和非水溶性纖維素份量比例是完全符合現時飲食建議的比例份量。每份含8克水溶性纖維素和4克非水溶性纖維素。纖維素的天然水果碳水化合物更可提供額外能量，以供身體所需。

USANA's Fibergy™ contains 12 grams of fiber in every serving, formulated from several different sources to provide all the benefits fiber has to offer. It also provides, with 8 grams of soluble fiber and 4 grams of insoluble fiber, for maximum health benefits. Fibergy™ is also an energy boost with natural fruit carbohydrates. It is available in a delicious Peach Mango flavour.

- 革新纖維素飲品，提供14種不同種類的纖維素
- 每杯蘊含12克水溶性及非水溶性纖維素，比同類纖維素產品多達兩倍
- An advanced fiber drink mix providing 14 sources of dietary fiber
- Contains 12 grams of soluble and insoluble fiber in each serving- twice the amount of other fiber products

服用方法

只需加入 7 安士清水、脫脂奶或1%脂肪奶混和兩勺纖維素，即可飲用。

Directions for use:

Add two scoops of Fibergy™ to seven ounces of cold water or juice, skim milk or 1% fat milk. Blend or shake. Serve immediately.